
Protokół Nr VII 
z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

w dniu 16 kwietnia 2007 r. 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Barbara Haraś o godzinie 
12.30 otworzyła obrady VII sesji Rady Miejskiej. Powitała radnych, zaproszonych gości / zał. 
Nr  2/  , mieszkańców gminy, młodzieŜ szkolną. oraz przedstawicieli mediów. 
Na podstawie listy obecności /zał. Nr 1/ stwierdził, Ŝe na stan 15 radnych w obradach bierze 
udział 14-tu, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji /zał. nr 3/. 
 
Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad. 
 
Nastąpiło głosowanie przyjęcia protokołu nr VI z sesji Rady Miejskiej. 
 
Rada Miejska w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła 
protokół z VI sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Ad. 2 
Informację o pracy Rady Miejskiej przedstawiła p. Barbara Haraś Wiceprzewodnicząca Rady 
Miejskiej. Powiedziała, Ŝe: 
- uczestniczono w zebraniach sołeckich związanych z wyborami sołtysów. W Międzywodziu 
został wybrany na sołtysa p. Stanisław Mączka, w Sołectwie Dziwna p. Jan Mączyński, w 
Sołectwie Dziwnów Górny p. Czesław Wawrzyniecki, w Sołectwie Dziwnów Dolny p. 
Mieczysław Beyer, Dziwnówek p. Marian Kijek, w  Łukęcinie p. Lech Derda, 
- uczestniczono w konsekracji Kościoła Garnizonowego na ul. Dziwna, 
- sprawy poruszane na poprzedniej sesji są w trakcie konsultacji prawniczych i propozycje ich 
rozwiązań będą przedstawione na najbliŜszej sesji – chodziło między innymi o pismo p. 
Bartkowskiej. Przewodnicząca Rady odczytała opinie prawną w sprawie. 
 
 
Ad.3 
 Informację o pracy Burmistrza przedstawiła Zastępca Burmistrza p. Iwona Szulc. 
- złoŜono kilka wniosków o dofinansowanie ze środków pozabudŜetowych / dofinansowanie 
klubu a/a, wniosek o dofinansowanie budowy basenu, wniosek o dofinansowanie budowy 
miejskiego ośrodka kultury w Dziwnówku (świetlica środowiskowej), wniosek o 
dofinansowanie Festiwalu Gwiazd Sportu, jest tworzony wniosek o dofinansowanie budowy 
mieszkań socjalnych, 
- w dniu dzisiejszym odbył się przetarg na sprzątanie gminy – wpłynęły 2 oferty: od formy 
Koros i firmy „Grabowiecki”. Firma Koros oferta cenowa 740 tys. , „Grabowiecki” – 765 tys. 
zł. działalność od maja do kwietnia przyszłego roku. Obecnie są sprawdzane dokumenty, czy 
oferty spełniają wymogi..  
- Burmistrz był na spotkaniu u Starosty w sprawie koordynacji imprez letnich  
- było w urzędzie spotkanie z przedstawicielem ZGWW w sprawie budowy płyty na 
oczyszczalni w Międzywodziu 
- uczestniczono w konsekracji Kościoła Garnizonowego na Dziwnej 
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Ad. 4 
Zapytania i interpelacje radnych. 
  
 
Wanda Gamrat- Interpelacja dotyczy interpelacji złoŜonej w dniu 13.03.2007 r. w sprawie 
przejęcia na rzecz Gminy Dziwnów nieruchomości stanowiących własność WAM i AMW- 
tereny połoŜne w bezpośrednim sąsiedztwie wspólnot mieszkaniowych Dziwna 11 i 12 oraz 
terenu z garaŜami blaszanymi.  
Zapytanie – na spotkaniu wyborczym z mieszkańcami, które odbyło się w piątek. Był temat 
nieprawidłowości w pracy Urzędu, o naduŜyciach finansowych. Między innymi osoba ta 
stwierdziła, Ŝe kwota jaką wydaje gmina na utrzymanie hali sportowej w ciągu roku jest to 1 
mln. zł. Urzędnik miejski nie sprostował tej informacji. W związku z powyŜszym prosi 
odpowiedź – czy Skarbnik przygotowując informację z wykonania budŜetu poświadczył 
nieprawdę, poniewaŜ w sprawozdaniu nie ma takiej kwoty. Jest Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej, która to sprawozdanie badała. Nie natknięto się na taką kwotę. JeŜeli nie prostuje 
tego urzędnik, któremu podlega hala sportowa. Czy jest to prawda? NaleŜy takie informacje 
prostować. Mówi się , Ŝe hala się samofinansuje, a tu się mówi o milionie złotych wydatków, 
a urzędnik tego nie prostuje, to jest to afera. Prosi o wyjaśnię nie w tej sprawie. TenŜe 
urzędnik równieŜ poinformował zebranych, Ŝe została zwolniona, ściślej powiedział 
„zwolnili śmy Kierowniczkę opieki społecznej, dotrzymaliśmy obietnicy wyborczej. Jako 
radna zapytano czy kadry są w ZOOiK-u? Z informacji, jakiej udzielił p. Burmistrz na 
poprzedniej sesji, bardzo obszernej, wiadomo, Ŝe sprawa wypowiedzenia kierowniczki 
ośrodka pomocy społecznej jest w Sądzie i tylko Sąd moŜe zadecydować. Skąd, więc takie 
informacje podawane publicznie? Prosi o informację w tej sprawie. 
 
Radny Jeszka – 1/ Komisja Morska wnosi o odpowiedzi na piśmie co do wniosków 
kierowanych do Burmistrza, poniewaŜ nie jest wiadomym, czy one są realizowane , czy teŜ 
nie. 
2/ Zapytanie -  z braku postępów w usuwaniu niesprawności na dojściach i zejściach na plaŜy, 
które Komisja Morska, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa ujawniła juŜ w protokole 
komisji z dnia 18.01 br.. Zwracam się z apelem by Pan Burmistrz niezwłocznie nakazał 
podjęcie prac poprawiających stan bezpieczeństwa na wejściach. Obecny stan to zerwane 
stopnie drewniane i rozmycie nawierzchni plaŜy, przez co odległość stopnia wejściowego jest 
zbyt wysoka- Międzywodzie, Dziwnów i Dziwnówek.  
 
3/  Interpelacja - Brak skutecznego działania w celu poprawienia czystości na promenadach, 
w dalszym ciągu nie ma koszy - zastrzeŜenie do wykonawstwa  prac interwencyjnych, . – 
prosi o odpowiedź na piśmie 
 
 
4/ zapytanie  - czy Gmina poradzi sobie skutecznie z bałaganem panującym  naprzeciwko BS. 
Jest to zgłaszane – nie ma odpowiedzi , ani działania. 
 
Radny p. Henryk Dymerski-  1/ do Przewodniczącego Rady – Prosi mając na względzie 
dobro społeczne, a więc i wiarygodność samorządowa sprostowanie na piśmie kłamliwej 
informacji jako by przybył do urzędu po rozejściu się członków wiadomej komisji. 
Procesowanie obrad określa Statut, a nie Pan przewodniczący – prosi o odpowiedź na 
piśmie. 
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Radni: p. Mickiewicz, p. Dymerski, p. Mączyński – interpelacja - upublicznienie obrad 
sesji Rady Miejskiej poprzez Internet i telewizję kablową w całej Gminie Dziwnów. 
 
Radny p. Stęplewski – 1/ Kto jest (był) wykonawcą i na czyje zlecenie oraz jaki był koszt 
inwestycji, utwardzenie alejek w parku na wysokości baru „Zachęta” i czy naleŜy tratować 
inwestycje za zakończoną jeŜeli tak – to skandal! 
 
2/ Proszę o wyjaśnienie, jakie decyzje zapadły w odpowiedzi na wniosek mieszkańca Gminy 
– P. Klupsza z ul. Małej dotyczący zamontowania słupków na krawędzi chodnika przy ul. 
Małej, uniemoŜliwiających parkowanie pojazdów na chodniku naprzeciw restauracji – 
dyskoteki.  
 
3/ Czy nastawiamy się na rozszerzenie StraŜy Miejskiej, czy na współpracę zwłaszcza w 
zakresie zabezpieczenia w sezonie przez policję? 
 
Radna p. Karczmarek 1/ Wnosi o uprzątnięcie parku przy ul. Matejki. Wnosi o ustawienie 
ławek, dodatkowego oświetlenia i wyrównanie alejek. 
2/ pytanie – w sprawie zrobienia parkingu na ul. Przymorze teren Skarbu Państwa. 
3/ Czy firma sprzątająca będzie stawiała kosze na sortowanie odpadów? – ich 
umiejscowienie. 
 
Radna p. Szafran – 1/ Zapytanie - złoŜyła wniosek w sprawie zmiany organizacji ruchu na 
ul. Mickiewicza, ul. Reymonta – jakie są postępowania?. 
 
Radna Zawadzka-Fajfer – 1/ Jak daleko jest posunięta sprawa, jeśli chodzi o psie odchody. 
Sezon się zbliŜa, a nic się nie dzieje. Nie ma nawet koszy, aby je wyrzucać. 
 
Radny Dymerski – zapytanie-  1/ sprawa odkomarzania terenów Gminy Dziwnów. 
2/ zapytanie - temat oznakowania dojazdu do Gminy Dziwnów od strony Parłówka, Wolina, 
Świnoujścia. 
3/ Interpelacja - Bezpieczeństwo w Gminie – zwalniacze, ograniczenie prędkości na drodze 
102 w Międzywodziu. 
 
 
 
Ad. 5 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzieliła p. Iwona Szulc Zastępca 
Burmistrza. 
 
Radnej p. Gamrat – koszty MOKiS-u – spotkania, które się odbywają nie są organizowane 
przez Urząd. Nie MoŜe brać za to odpowiedzialności za to, co kto tam mówi.  
Trudno się wypowiadać za osoby, które istotnie pracują w instytucjach, które mogłyby cos na 
ten temat wyjaśnić, a chodzi o ZOOiK, bo właśnie ZOOiK sprawuje obsługę administracyjno 
– techniczną. W 2006 r. wszystkie wydatki, jakie MOKiS miał zaplanowane to była kwota 
770 tys. zł. z tego około 350 tys. były przeznaczone na imprezy, utrzymanie bieŜące – 110 
tys. zł.(woda, energia, środki czystości), 160 tys. zł płace pracowników MOKiS-u. Koszty 
pracowników obsługi, którzy są zatrudnieni przez ZOOiK. Koszty tych pracowników to 140 
tys. zł. 
2/ Sprawa dot. kierownika OPS – trudno jest tłumaczyć wypowiedzi osób, które nie są 
upowaŜnione do tego aby o osobach i ich funkacjach które piastują pierwsze stanowiska 
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zabierały głos na takich zebraniach. Na pewno jest do tego upowaŜniony tylko i wyłącznie 
Burmistrz. To Burmistrz podejmuje w tym temacie decyzje.  
 
 
Radna p. Gamrat – odpowiedziała, Ŝe odpowiedź p, Burmistrz jest wyczerpująca i zgodna z 
oczekiwaniami. Chodzi o nie wprowadzanie społeczności w błąd. 
 
Radnemu p. Jeszce – wejścia na plaŜe – została dokonana ocena stanu technicznego 
wszystkich zejść na plaŜę przez pracowników Urzędu. Zrobiono analizę, co moŜna zrobić. Te 
wszystkie zejścia, które zostały odsłonięte przede wszystkim w Dziwnówku, Międzywodziu 
wymagają prac większych. Kosztorysowano 3 zejścia. KaŜde średnio kosztuje około 15 tys. 
zł. ŚcieŜki postępowania są takie: jest moŜliwość rozmowy z Urzędem Morskim i przy 
współpracy z szefem ochrony wybrzeŜa istnieje szansa, Ŝe wskazując, Ŝe gmina równieŜ 
sprząta ich tereny, za koszty ceny paliwa swoim sprzętem mogą podsypać miejsca, gdzie 
istnieje konieczność podsypania. Są to jakieś środki finansowe, które naleŜy znaleźć. Jest 
szansa porozumienia się z Urzędem Morskim. Prosi o cierpliwość. Robi się wszystko aby 
zejścia naprawić, chociaŜ wszystkie nie będą naprawione, niektóre będą poprawione, bo 
wymagają duŜych nakładów. To co będzie moŜna zrobić przez pracowników społecznie 
uŜytecznych, chociaŜby malowanie, to będzie to na pewno zrobione. NajwaŜniejsze SA 
elementy konstrukcyjne, które naleŜy bezpiecznie przysypać, aby moŜna było zejść na plaŜę. 
Prowadzone SA rozmowy w kierunku demontaŜu jednego zejścia na plaŜę, ale zastapienia go, 
do czasu wybudowania nowej konstrukcji, bezpiecznym trapem rozłoŜonym na wydmie. Jest 
kontakt z firma. Oczekuje się na oferty cenowe. Jak będą się one kształtowały będzie zaleŜało 
to jakie będzie długie i jakiej szerokości. Nie ma końcowego efektu, ale to musi jeszcze 
troicie potrwać.  
Kosze na promenadzie – przed długim wykendem kosze na promenadzie i na wejściach 
zostaną uzupełnione. 
 
Radny Jeszka – powiedział, Ŝe odpowiedź go nie zadawala, bo kaŜde urządzenie techniczne 
powinno być naprawione i skutecznie sprawne. W Międzywodziu brakuje po pięć desek, to 
nie jest skomplikowana praca. Jest to kwestia zamówienia w tartaku desek na wymiar i ich 
przykręcenie. Kosze powinny stać cały rok, a nie tylko w sezonie. Zejścia powinny być 
sprawne zawsze, a nie tylko od sezonu do sezonu. Od stycznia jest protokół Komisji Morskiej 
i nic się w tej sprawie nie ruszyło. 
 
Radnym: p. Mączyńskiemu, p. Dymerskiemu i p. Mackiewiczowi – wniosek o upublicznienie 
obrad sesji – naleŜy zrobić rozeznanie, jaki będzie to koszt i moŜliwości. Analizę naleŜy 
przeprowadzić. 
 
Radna Gamrat – poinformowała, Ŝe w poprzedniej kadencji Rady informowano się w tej 
sprawie, ale okazało się Ŝe telewizja kablowa nie ma takich uprawnień. Być moŜe, Ŝe to się 
zmieniło. 
   
 
Radnemu Stęplewskiemu –  1/ sprawa alejek w parku przy barze Zachęta – Pan Kokolus 
jako wykonawca wykonał koryta i postawił krawęŜniki, natomiast wysypanie kamieniem – 
Ŝwirem dokonali pracownicy społecznie – uŜyteczni na zlecenie tutejszego Urzędu. Miało się 
to sprawdzić, ale z tego co widać nie sprawdza się. Jest niezadowolenie, bo istotnie nie moŜna 
przejść. Będzie trzeba ten stan rzeczy zmienić. 
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Radny Stęplewski – proponuje osobom zlecającym przejechać tam np. z wózkiem 
dziecięcym. 
 
2/ Wniosek mieszkańca o słupki – jak najbardziej będzie to zrealizowane. Jest podpisana 
umowa z przedsiębiorcą, który wygrał przetarg obsługi na renowację oznakowania 
pionowego, poziomego, znaków w całej gminie. Do końca kwietnia sporządzony będzie 
wykaz brakujących urządzeń, znaków drogowych. Oczekuje się na wpływ do Urzędu takiego 
wykazu od wykonawcy i wszystkie elementy zostaną uzupełnione. 
 
 
Radnej p. Kaczmarczyk – park, ul. Matejki – ławki, oświetlenie, alejki – park wymaga 
„odbudowy”. Z robót, które moŜna wykonać, to posprzątać liście, ławki moŜna uzupełnić. Co 
do oświetlenia został złoŜony juŜ wykaz wszystkich potrzeb od sołectw. Przygotowywany jest 
plan finansowy, co w pierwszej kolejności naleŜy zrobić za środki, które są zaplanowane w 
tym roku. Pojedyncze lampy dostawić to nie jest problem, ale są wykazane całe trasy gdzie 
trzeba by oświetlić całe trasy np. do jeziorka „Martwa Dziwna”. 
 
Radnej p.Szafran – zmiana organizacji ruchu – przeprowadzono rozmowę z projektantem, 
który niestety był na urlopie. Wysłano mu dopiero dokumentację z obecna organizacją ruchu i 
wniosek z propozycją zmiany. Być moŜe do końca miesiąca będzie juŜ opinia i będzie 
wiadomo jak to moŜna zorganizować i jakie są koszta. 
 
Radnej p. Zawadzkiej-Fajfer – psie odchody – jest to problem. Jest apel do wszystkich 
właścicieli psów aby o to dbać. Trudno tu mówić o jakiś osobnych koszach, torebkach , 
szufelkach. NaleŜy zwracać uwagę właścicielom psów. Często jest tak , Ŝe psy wałęsają się 
same. Trudno nawet staŜ obligować, aby dotarła do właściciela takiego psa. NaleŜy sobie 
wzajemnie patrzeć na ręce. 
 
Radna Zawadzka – Fajfer – uwaŜa, Ŝe naleŜy temat rozpropagować. 
 
Zastępca Burmistrza – w kaŜdej gazetce gminnej naleŜy temat poruszać i w ten sposób 
mieszkańców uczulać na ten temat. 
 
Radnemu p. Dymerskiemu – odkomarzanie – będzie przeprowadzane cztery razy, od 15 maja 
br. do końca sierpnia. Będzie odkomarzonych 30 ha za kwotę 6,5 tys. Oferta jest złoŜona i jest 
przygotowywana umowa. 
 
Radnej Szafran – parking przy ul. Przymorze – został złoŜony wniosek do Starostwa, do 
wiadomości Urzędu Morskiego, o przekazanie Gminie pod cele parkingowe wskazanych 
terenów przy Przymorzu. Oczekuje się na odpowiedź. 
 
Radnemu Dymerskiemu – 1/ oznakowanie dojazd - trasa turystyczna – trzeba się zwrócić do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich i Powiatowych 
 
2/ ograniczenie szybkości na drodze 102 – jest złoŜony wniosek u projektanta, który zajmuje 
się projektowaniem odcinka w Międzywodziu. Tam jest ujęty temat sygnalizacji. Do czasu 
kiedy nie wejdą z modernizacja tego odcinka , to do tego czasu trzeba będzie na to poczekać. 
Ale temat juŜ jest przyjęty do realizacji u właściwych osób.  
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Radnej Kaczmarczyk – zabrane pojemniki do segregowania odpadów – pojemniki są zabrane 
poniewaŜ do pojemników było wrzucane wszystko. Gmina za to płaci. Nie moŜna płacić za 
coś, co kaŜdy powinien u siebie zorganizować na własnym podwórku. Być moŜe gdy skończy 
się okres remontów, na próbę pojemniki zostaną postawione.  
 
Radna Kaczmarczyk – proponuje postawić w takim miejscu aby były one widoczne dla 
oczu innych ludzi. 
 
Zastępca Burmistrza – jest duŜa trudność w znalezieniu odpowiedniego miejsca. Prosi o 
ewentualne wskazanie. 
 
Radnemu p. Jeszce -  uporządkowanie terenu naprzeciwko Banku Spółdzielczego – Urząd 
wystąpił do Starosty o uprzątniecie terenu, a w tej chwili pojawiło się ogłoszenie, Ŝe 
wydzierŜawiają , nawet w takim stanie jakim to jest. To jest obowiąz4ek Starostwa, aby 
ścigać dotychczasowego dzierŜawcę celem uporządkowania.  
 
Radny p. Stęplewski – mimo, Ŝe otrzymał od p. Burmistrz odpowiedź, prosi o odpowiedź na 
piśmie w sprawie alejek w parku - kto konkretnie jest odpowiedzialny za wykonawstwo takie 
jakie jest zrobione ? Odpowiedź, Ŝe zleciła Gmina jest oględne, ogólne. UwaŜa, Ŝe za taką 
realizację ktoś powinien odpowiedzieć, najlepiej finansowo. 
 
Zastępca Burmistrza – pracownicy działają na polecenie Burmistrza, bądź jego Zastępcy. 
To, Ŝe pracownicy społeczno – uŜyteczni zostali tam skierowanie, to nie jest odpowiedzialna 
p. Nowak, bo akurat ona nimi kieruje. Burmistrz lub jego Zastępca polecił zakup takiego 
grysu i wysypanie rękami tych ludzi. Wówczas Burmistrzem był p. Zwolan, Zastępcą  
p. Jóźwiak. Teraz niewiadomo, który z tych panów dokonał tego zlecenia. 
 
Radny p. Stęplewski – uwaŜa to za najprostsze tłumaczenia. Jak się ustosunkowywać wobec 
tego do akceptacji wykonania budŜetu za ubiegły rok. Bubel został wykonany, pieniądze 
poszły, a chodzić się nie da. Lepiej było przed tą inwestycją, bo był tam ubity grunt, teraz 
trzeba chodzić trawnikiem. Ma do tej sprawy zastrzeŜenia i uwaŜa, Ŝe powinien ktoś za to 
odpowiedzieć. Komisja Rewizyjna funkcjonowała. 
 
Radna Gamrat – odpowiedziała, Ŝe nie było na wykonanie skarg.  
 
Radny p. Stęplewski – musiał być tego odbiór techniczny. Normalnie myślący człowiek 
czegoś takiego by nie odebrał. Prosi o odpowiedź na piśmie. 
 
 
Przewodnicząca obrad – zapytała pytających czy Ŝyczą sobie odpowiedzi na piśmie skoro 
odpowiedzi były udzielone wyczerpująco.  
 
O odpowiedź pisemną proszą : radny p. Stęplewski, p. Jeszka w sprawie zejść. 
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Ad. 6 
Informację z wykonania budŜetu za 2006 r. złoŜyła p. GraŜyna Madońska - Skarbnik Gminy 
/zał. Nr 4/ 
 
Radny p. Mączyński – nie widzi związku  tablic informacyjnych, Ŝe nasza gmina jest gminą 
monitorowaną, a zakupem kamer do monitoringu. Czy jest monitoring w Gminie?  
 
Skarbnik – zakupiono 3 kamery, w tym 2 są zainstalowane. Widać to na „kablówce”. Trzecia 
kamera miała być zamontowana na moście z przekazem na Policję. W tym roku planowane 
jest 30 tys. Zł. na kabel. Nie umie powiedzieć czy jest to technicznie do wykonania. Jedna 
kamera profesjonalna i dwie takie jak są obecnie zamontowane. Jest zmiana opcji , Ŝe trzecia 
kamera ma być zamontowana na ul. Reymonta.  
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego. 
 
Projekt uchwały omówiła Wiceprzewodnicząca Rady p. Barbara Haraś 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr VII/34/2007.  
 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego. 
 
Projekt uchwały omówiła Wiceprzewodnicząca Rady p. Barbara Haraś 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr VII/35/2007.  
 
 
Ad. 9 
Projekt uchwał y w sprawie zmiany uchwały w sprawie wybrania delegatów do 
reprezentowania Gminy w Zgromadzeniu „Związku Gmin Wyspy Wolin”. 
 
Projekt uchwały omówiła Wiceprzewodnicząca Rady p. Barbara Haraś 
 
Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr VII/36/2007.  
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Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dziwnowa za rok 
2006. 
 
Przewodnicząca obrad p. Barbara Haraś - odczytała treść projektu uchwały. Powiedziała, 
Ŝe sprawozdanie Burmistrza Dziwnowa z wykonania budŜetu otrzymało pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie – Uchwała Nr XXXVIII/083/2007 Składu 
Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 21 marca 2007 r. Pozytywnie został równieŜ 
zaopiniowany wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dziwnowie w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Dziwnowa absolutorium z tytułu wykonania budŜetu w 2006 r.- 
Uchwała Nr LXXIII/174/2007 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 11 kwietnia 
2007 r. 
Przypomniała, Ŝe Komisje Rady Miejskiej zapoznały się z projektem uchwały na wspólnym 
posiedzeniu Komisji w dniu 13 kwietnia br, gdzie większością głosów zaakceptowały projekt 
uchwały. 
 
Radny p. Mączyński – powiedział, Ŝe głosowanie indywidualne nad projektem uchwały 
powinno odbywać się na dzisiejszej sesji. Nie zauwaŜył w Statucie, aby połączone Komisje 
miały procedować w sposób jak to się odbyło 13-tego kwietnia br.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady p. Haraś – odpowiedziała, Ŝe w kaŜdej chwili radny moŜe 
zgłosić propozycje zmian do Statutu. Projekt uchwały będzie głosowany na dzisiejszej sesji. 
Temat nie jest zamknięty i poprawki moŜna wnosić równieŜ teraz. 
 
Radna Gamrat – przyjętym jest, Ŝe przed sesją zbierają się poszczególne Komisje, gdzie 
składy się dublują i omawiają poszczególne uchwały. Radnemu chodzi o to, aby stanowisko, 
co do uchwały określać na poszczególnych posiedzeniach komisji Rady. 
 
Przewodnicząca obrad -  odpowiedziała, Ŝe było mało czasu. 
 
Radny p. Maczyński – z uwagi na brak informacji i działań związanych z wnioskami 
Komisji, nie widzi sensu składania wniosków na Komisji. 
 
Przewodnicząca obrad - stwierdziła, Ŝe na stan 15 radnych na Sali znajduje się 14. 
Poinformowała, Ŝe głosowanie odbywa się jawnie, a uchwałę w sprawie absolutorium rada 
gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  
 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w głosowaniu za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 3 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady przyjęła Uchwałę  
Nr VII /37/ 2007 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dziwnowa za rok 2006. 
 
 
Ad. 11 
Wolne wnioski. 
 
Radny p. Kozłowski – 1/  wnosi o przypomnienie wszystkim podmiotom prowadzącym 
działalność rozrywkową i gospodarcza na terenie naszej gminy by w czasie plakatowania 
oszczędzali nasze drzewa i ogłaszali się tylko w dozwolonych miejscach. 
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 2/wnosi by telekomunikacja naprawiła popsute pokrywy studzienek (otwory zagraŜają 
zwłaszcza małym dzieciom).  
 
Radna p. Kaczmarczyk – wnosi o przeniesienie części imprez rozrywkowych na nabrzeŜe 
przy ul. WybrzeŜe Kościuszkowskie. W zeszłym roku Neptunalia odbyły się w zakamarkach. 
UwaŜa, Ŝe jest to odpowiednie miejsce na taki typ imprezy. 
 
Przewodnicząca obrad – co roku ta impreza organizowana jest w innej miejscowości. 
 
Radny p. Dymerski - przekazanie radnym pisemnej informacji dotyczących wskazania 
relatywnych wpływów finansowych (dochody) do Kasy Miejskiej z poszczególnych 
miejscowości Gminy Dziwnów (zestawienie w skali roku , ostatnie trzy lata). Chodzi o  
porównanie nakładów inwestycyjnych, modernizacyjnych , remontowych za ostatnie 3 lata. 
Dotyczy to  ekonomicznej proporcjonalności przychodów i wydatków.  
Celem właściwego planowania i budowania  budŜetów w odniesieniu do równomiernego 
rozwoju społeczno – ekonomicznego miejscowości naszej Gminy. 
 
Radny p. Mączyński – pytanie do Pani Burmistrz – czy to p. Burmistrz jest nadawcą wiedzy, 
którą otrzymali radni przed rozpoczęciem sesji. Są dwa pisma - jedno od byłego Burmistrza p. 
Libuckiego do Wojewody, a drugie od Wojewody do Burmistrza w osobie p. Libuckiego.  
 
Radna p. Gamrat – chodzi o zobrazowanie twierdzenia byłego Burmistrza, Ŝe Rada mu 
blokowała działania. Jest dowód, Ŝe po objęciu stanowiska Burmistrz wystąpił do Wojewody 
o rozwiązanie Rady, które byłoby działaniem niezgodnym z prawem. 
Radni otrzymali informację, Ŝe takie działania miały miejsce. 
 
Radny p. Stęplewski – na ostatniej sesji p. Burmistrz mówił o piśmie, które ma być 
wystosowane do Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzyzdrojach z 
zapytaniem odnośnie planowanych prac inwestycyjnych. Czy zostało pismo wystosowane, 
czy nadeszła odpowiedź? 
 
Radny Kapuśniak – wnioskuje o upublicznienie na terenie Gminy Dziwnów treści 
dokumentów dotyczących działań byłego Burmistrza Dziwnowa p. Libuckiego w kontekście 
jego twierdzenia, Ŝe to radni utrudniali współpracę Burmistrza z Radą.  
Społeczeństwo powinno się dowiedzieć, czy Rada była przeciwko p. Burmistrzowi, czy to 
Burmistrz miał Radę nie taką jakby chciał. 
 
Radny p. Dymerski - wniosek o przyspieszenie spraw związanych ze sprzedaŜą  
Skrawków gruntu na rzecz wnioskodawców w związku z poprawą przestrzennego 
zagospodarowania i utrzymania czystości terenów. 
2/wniosek o uaktualnienie sprawy świateł w Międzywodziu, dotyczy przejścia dla pieszych ul 
Armii Krajowej, ponoć w kosztach modernizacji drogi 102 od Międzyzdrojów do 
Międzywodzia ujęto kwotę ok. 100000zł na wykonanie tej inwestycji. 
3/ Wyrównanie nawierzchni parkingu przed Urzędem Miejskim w Dziwnowie (nad Dziwną), 
koszt nieznaczny.  
 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad p. Barbara Haraś - Przewodnicząca obrad 
zamknęła VII sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie dziękując wszystkim za uczestnictwo. 
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